

Vestervangens Grundejerforening

Referat af ordinær generalforsamling torsdag d. 30. oktober 2025

28 fremmødte hvoraf 23 er stemmeberettiget

1 Valg af dirigent:

Bjarne Koed blev valgt og han informerer om at generalforsamlingen er lovligt indvarslet.

2. Formandens beretning:

Vi mindes Birger Corfitz med 1 min. stilhed.

Året i Vestervangen.

Der har været fældning af træer i et langsomt tempo pga. våd jord og vejrforhold har ikke været optimale. Vi afventer at de nye birk, hassel og tørst træer er klar til plantning. Birk og tørst er træer der hjælper med at opsuge vand fra meget sumpet jord og hassel tiltrækker egern. Der er blevet talt om at sætte nogle fuglekasser op også. Der har været for og imod fældning og der har været chikane på området for dem som skulle fælde træer.

Bane Danmark har været på området og de har sagt at de vil lave nogle af træerne til flagermus træer til de beskyttet flagermus der er i området, hvilket bliver omkring foråret.

Legeplads:

Fodboldmålene er rykket rundt og der er sat nye mål op. Børnefamilier må meget gerne komme og giv nye input til andre tiltag på legepladsen som alle kan få glæde af. Petanque banen skal renoveres da den stadigvæk bruges. Der er hul i taget på den overdækket pavillon på det grønne område og den skal derfor have lagt et nyt. De gamle bænke skal fjernes, så de nye kan blive taget i brug.

Vej:

Der er taget kontakt til kommunen for at få sat skilt op med hastighedsbegrænsning i Vestervangen. Der køres for stærk og der findes forskellige skilte hvor det enten er et påbud (blåt) eller lov (rødt) om en 30 km zone. Politiet skal give tilladelse hertil. Det kan enten være bump hvor der skal sættes mange skilte op, men vi kan prøve at søge om vi evt. kan få dispensation for at få 2 skilte ved indgangen til Vestervangen så vi ikke behøver bump. Sikkerheden på Springstupvej er ikke god, bilerne kører stærkt og der er mange cyklister og skolebørn på vejen. Det er en bekymring der stadigvæk er i fokus.

Fliser/fortov er flækket rundt omkring og der er igen taget fat i kommunen for at få det lavet.

Lydmur:

Muren er ikke blevet renoveret og er ikke tidssvarende. Den er ikke høj nok og den er slidt. Den dækker ikke for støj. Vejnet er og bliver mere belastet pga. industri på Omfartsvejen og motorvejen kan høres. Der er taget kontakt for at få gjort noget ved det.

Der var ikke nogle spørgsmål fra de fremmødte til formandens beretning.

3. Regnskab:

Regnskabet for 2024/2025 blev gennemgået. Der informeres om at der er kommet bonus retur fra Tryg.

Der har været udgifter til de grønne områder og til borde/bænke sæt, renovation af skuret på vandværksgrunden, hvor der er kørt 12 læs affald væk.

Fastelavn var en succes og der er blevet brugt kr. 5.000 til dette arrangement.

Kontingent er uændret til kr. 1.500 om året.

Regnskab blev godkendt.

Der er overskud og der kom ønsker fra medlemmer om et større legepladsområde og der blev spurgt til om de fliser der er i stykker kan blive lavet, der er for mange fliser til dette og det er dyrere end det overskud der er.

Der blev spurgt til om vi selv skal bekoste skilte for fart og nej det skal vi ikke. og et forslag om måske nogle penge evt. kan bruges på ekstra snerydning på stikveje og evt. kan købe en maskine til dette.

4. Forslag fra bestyrelsen:

Der er ingen forslag fra bestyrelsen.

5. Forslag fra medlemmerne:

Der er ingen forslag fra medlemmerne.

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer m.v.:

Til bestyrelsen var der genvalg af:

Pia Bolvig Dannerhøj Hansen, Michael Skounsø og Jes Thoudal Clausen

Valg af suppleanter:

Claus Jürgensen

Valg af revisor:

Jørgen Gyldhof

Valg af revisor suppleant:

Dennis Tom Pedersen

7. Eventuelt:

Sommerfest meldes tidligere ud.

Der blev spurgt om der evt. kan stilles om container til rådighed til haveaffald til alle.

Kunne der blive holdt Sankt Hans med f.eks. en pølsevogn på det grønne område?

Kan der sættes basket kurv med evt. bane op?

Alt skal godkendes i forhold til sikkerhed hvis der laves noget på det grønne område og der skal sættes skiltning med færdsel på eget ansvar hvis det laves.

Har bestyrelsen en beredskabsplan i forhold til hvis der er nogen som har brug for hjælp?

Nogle steder er der lavet lister over om der er nogen der har brug for noget i nødsituationer.

Kan der laves nogle aktiviteter i forbindelse med sommerfest (loppemarked, bag for en sag, kage konkurrence, rundbold eller andet) så vi starter tidligere på dagen og om datoen kan blive før sommerferien?

Legepladsudvalg har ikke kørt efter 2019, men der prøves at samle et hold via opslag på Facebook.

Er der stadigvæk mulighed for grus?

Der blev bestilt 1 kubikmeter, men der kom 8. Der bliver lagt jernplader lige op ad skuret til foråret på vandværksgrunden og der kommer en bunke stabilgrus oven på disse, så der ikke kommer jord og andet med op når man henter grus.

Efter generalforsamlingen sluttede har bestyrelsen konstitueret sig således:

Formand: Michael Skounsø

Kasserer Jes Thoudal Clausen

Sekretær: Maria Lynge Pedersen

Øvrige medlemmer: Pia Bolvig Dannerhøj Hansen og Christian Valentin

Michael Skounsø

Jes Thoudal Clausen

Maria Lynge Pedersen

Pia Bolvig Dannerhøj Hansen

Christian Valentin